
 
 
 

Zápis zo stretnutia klubov zo dňa 12.4.2024  
 _______________________________________________________________ 

 
 

ZÁPIS 

Miesto konania: športová hala Dukla, Štiavničky, Banská Bystrica 

Začiatok: 15:00 hod 

Koniec: 18:00 hod 

Program stretnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Informácie o činnosti SZB 

3. Diskusia 

4. Ukončenie zasadnutia 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Ospravedlnení: 

1. Viceprezidentka SZB, J. Lauková otvorila zasadnutie klubov, privítala všetkých zástupcov KB. 

2. Prezident SZB predniesol správu o činnosti zväzu. Informoval o projektoch, v ktorých sa SZB 

uchádzalo a získalo finančnú pomoc pre modernizáciu areálu v Osrblí. Zároveň informoval 

o plánovaných projektoch, o ktoré sa bude SZB uchádzať v najbližšom období v súvislosti 

s predĺžením kolieskovej dráhy v Osrblí, modernizácii štadióna a rekonštrukcie hlavnej budovy SZB 

(v Banskej Bystrici) v súvislosti s energetickým šetrením. Podarilo sa uzatvoriť  partnerstvo s MSM 

Group na 1 rok s dotáciou 40 000€. 

3. Viceprezident SZB O. Kosztolányi informoval o letnom kalendári pretekov, o zmene smernice pre 

organizátora letných súťaží a zvýšení príspevku pre organizátora; o navýšení štartovného 

v pretekoch SLP. Nastolil tému do diskusie: riešenie modelových pretekov v prípade 

nedostatočných snehových podmienok. 

4. Viceprezident SZB Ľubomír Machyniak informoval o aktuálnom zriadení ZM SZB na základe platnej 

smernice, o navýšení finančných prostriedkov pre ZM a CTM. Prerozdelenie zbraní je schválené P-

SZB, všetci žiaci, ktorí dosiahli VT, majú pridelenú zbraň. Prepisy budú realizované v priebehu 

nasledujúceho týždňa. Kritériá na zaradenie do CTM splnilo 42 TŠ. Téma diskusie v rámci KM SZB: 

meniť kritériá pre zaradenie do CTM v prípade, ak ich splní len malý počet športovcov – téma do 

nasledujúceho obdobia. Budú zriadené pravdepodobne 4 CTM, definitívne až po zasadnutí KM a 

odprezentovaní plánov prípravy. 



5. Viceprezident pre ŠSR, Peter Kazár, informoval o nasledujúcom harmonograme: 

19.4.2024 – vyhodnotenie na úrovni SZB; 22.4.2024 – vyhodnotenie na Dukle, následne budú 

oponentúry tréningových plánov a TOP Tímov. Informoval o procese prípravy a súťaženia 

v ukončenej sezóne. Informoval o umiestneniach v konečných rebríčkoch v hodnotení národov. 

Predstavil plány do nasledujúcej sezóny, varianty organizácie v rámci RD a M-RD. Prezident SZB 

doplnil informáciu o zmenách v servismanskom tíme, o možnej spolupráci s poľskými 

servismanmi. Informoval o dôležitých termínoch: 

30.4.2024 Kráľ biatlonovej stopy 

1.6.2024 v Osrblí VZ 

Prezident SZB zdôraznil navýšenie dotácie do ZM a CTM aj napriek zníženému príspevku PUŠ. 

6. Viceprezidentka SZB, Jana Daubnerová, informovala o možnosti vzdelávania športovcov dňa 

13.4.2024 o 8:00 na tému stravovanie v športe a antidoping, pre športovcov rok nar. 2009 a starší. 

7. Prezident SZB informoval aj o ďalších investíciách, ktoré sú potrebné pre organizáciu 

medzinárodných súťaží a tréningov v Osrblí (stoly, stoličky, internetový kábel, vzduchovková 

strelnica,...). Informoval o aktuálnom čerpaní rozpočtu a stručne o plánovanom rozpočte pre 

budúci rok. 

8.  Prezident SZB vyzval k diskusii 

9. D. Šimočko sa opýtal o projekte ohľadom nákupu vzduchoviek. Prezident SZB: ak to IBU schváli, 

pokračujeme v nákupe vo výške 20 000€. 

10. D. Šimočko žiada SZB o podporu vzhľadom na rozšírenie základne aj o dorastencov. Ľ. Machyniak: 

príspevok na ZM a CTM sa zvýšil, čo sa prejaví aj v BiaMania. D. Šimočko: ak IBU neschváli nákup 

vzduchoviek, je možnosť z uvedeného projektu nakúpiť napr. strelivo? Prezident: Ak IBU neschváli 

nákup vzduchoviek, nájdeme iný kľúč nákupu. Zistí sa záujem o nákup vzduchoviek, ak 

predpokladaná suma nedosiahne 20000€, kúpia sa napr. náboje. 

11. Branko Michalech sa poďakoval za príležitosť byť hlavným trénerom M-RD. Navrhuje, aby sa 

mládežnícke družstvo zachovalo a našiel sa tréner, ktorý bude v uvedenom systéme prípravy 

spoločného mládežníckeho družstva pokračovať. Uvedenú požiadavku zdôraznil aj tréner 

Kamenský. Peter Kazár potvrdil možnosti, ktoré smerujú aj k príprave mládežníckych 

reprezentantov v rámci CTM. Navrhol realizáciu spoločných podujatí pre dorastencov aj v spojení 

s testovaním. 

12. D. Šimočko navrhuje zaradiť kategóriu žiaci A bez vzduchovky bez streľby, v rámci pretekov medzi 

kategóriu prípravky a kategóriu žiaci A, aby len bežali, bez streľby. Ľ. Palguta podporil tento návrh. 

O. Kosztolányi: ak organizátor zvládne pridať do programu pretekov ďalšiu kategóriu, môže. 

Martin Zemko: potvrdil problém s manipuláciou a nácvikom streľby u malých detí. 

13. M. Patráš navrhol zvýšiť príspevok pre športových odborníkov v kluboch. Upozornil problém 

s časomierou počas pretekov, nepresné výsledky. B. Michalech potvrdil problém s časomierou, 

zdôraznil akútnu potrebu vymeniť časomieru Hrdosport. M. Szalma: sú čipy potrebné pre preteky 



SLP? O. Kosztolányi: iné firmy sa do výberového konania ani neprihlásili. Buď sa vrátime späť 

a budeme realizovať preteky bez čipov, alebo budeme komunikovať s Hrbáčkom o náprave. 

Prevláda nedôvera v Hrdosport. M. Szalma predpokladá dôveryhodnejšie výsledky ak budeme 

časomieru realizovať ručne. O. Kosztolányi: ak budeme merať ručne, strácame servis v súvislosti 

s vypracovaním rebríčkov, medzičasov online, online prenosu, atď. Pán Ješík predstavil možnosť 

individuálneho nákupu čipu. O. Kosztolányi uprednostňuje nákup vlastnej časomiery SZB. 

Prezident SZB: Budeme problém riešiť s Hrdosport. 

14. Prezident SZB nasmeroval tému diskusie k areálu v Osrblí. Zdôraznil zodpovednú prácu ľudí pri 

zasnežovaní. Vzhľadom na extrémne teplé počasie nebolo možné zabezpečiť podmienky na 

lyžovanie pre dlhšie obdobie. Vízia je zrealizovať snežné depo na „Ohnivej lúke“. Pán Ješík nastolil 

otázku personálneho posilnenia počas zasnežovania. Marek Matiaško vysvetlil systém a postup 

zasnežovania. Problém ani nie je personálne zasnežovanie, ale technické zabezpečenie. Prezident 

SZB: potrebujeme zmodernizovať techniku, možno budeme čerpať vodu z vedľajšej doliny -  voda 

tam má nižšiu teplotou. Marek Matiaško potvrdil akútnu potrebu modernizácie snežných diel. Pán 

Ješík ponúkol pomoc s elektrocentrálou. Prezident SZB poďakoval P. Ješíkovi za ponúknutú 

pomoc. Ak bude projekt z fondu na podporu športu úspešný, kúpia sa nové delá. 

15. Martin Zemko sa sťažoval na nedostatočnú úpravu tratí v Osrblí. Prezident SZB: pred ME bola 

priorita udržať sneh na ME, vzhľadom na teplé počasie sa obmedzovala úprava tratí pre trénovanie 

klubov. Ak chceme udržať areál pre kluby, musíme realizovať medzinárodné podujatia. 

B. Michalech upozornil na možnosti lepšieho manažovania úpravy tratí v Osrblí. M. Matiaško 

pripomenul, priorita bola pripraviť trate na ME, pri manipulácii s delom potrebuje mať čistý asfalt. 

M. Kazár kritizoval úpravu tratí v Osrblí, podľa neho sa mohli preteky žiakov zrealizovať. Ľ. 

Machyniak: nesúhlasí s M. Kazárom, rozhodnutie vychádzalo z potreby nepoškodiť asfaltovú 

kolieskovú dráhu. Š. Baloga hodnotí pozitívne zrealizovanie pretekov pre žiakov na Štrbskom 

Plese. Prezident SZB uviedol „ideu“ zrealizovať aj malorážkovú strelnicu na Štrbskom Plese. 

16. Pán Ješík informoval o zámere zrealizovať vzduchovkovú strelnicu na Skalke. M. Kazár informoval 

o možnosti zadováženia vzduchovkových terčov. M. Kazár pozýva na preteky 4.-5. mája 

v Predajnej. 

17. M. Matiaško: konštrukcia na vzduchovkovú strelnicu v Osrblí bude hotová do 1. mája. 

18. Pán Ješík požiadal M. Matiaška o očistenie kolieskovej trate v prípade prietrže a silných dažďov. 

19. B. Michalech zdôraznil zákaz prípravy lyží fluórom pred samotným spoločným voskovaním na 

pretekoch slovenského pohára. Je to na svedomí každého trénera jednotlivca. O. Kosztolányi 

pripomenul potrebnú personálnu pomoc pri spoločnom voskovaní, niektoré kluby by mohli byť 

„ochotnejšie“. B. Michalech navrhol zriadiť aj pre tento účel WhatsApp skupinu. 

20. R. Gajdošovci nastolil otázku času štartu v sobotných pretekoch. Rovnaký podnet prišiel od D. 

Litvu. Do diskusie sa pridali pán Ješík, O. Kosztolányi, Ľ. Palguta. Dôvodom sú dochádzanie 



vzdialených klubov. Návrh je rozdeliť čas na prezentáciu do intervalov, posunúť čas prezentácie 

na skorší, prezentáciu v piatok,... Návrh je tiež skorší štart v horúcich letných dňoch. 

21. Ľ. Palguta sa pýtal na pohľad zväzu ohľadom vízie 2030. Prezident SZB predstavil víziu 2030. 

Nastolil aj problém zníženia príspevku PUŠ. Ľ. Palguta zdôraznil potrebu sústrediť sa nie len na 

víziu 2030, ale aj iné vízie, ktoré by sledovali rozšírenie členskej základne. 

22. Prezident SZB poďakoval prítomným za konštruktívnu diskusiu. 

23. Viceprezidentka, J. Lauková, poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie klubov. 

 

 

V Banskej Bystrici dňa 12. apríla 2024 

 

 

 

Zápis spracovala: Jana Daubnerová 

Zápis schválila: Jaroslava Lauková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


